



مواعيد اللقاءات التعريفية، بدء دوام الطلاب والبرنامج المعدل لبيع الكتب والزي

التاريخ: 2026/08/05

حضرات أهالي طلبتنا الكرام،
تحية طيبة وبعد،

يسرنا أن نتواصل معكم مع اقتراب انطلاق العام الدراسي 2026-2027، ونود تذكيركم بمواعيد اللقاءات التعريفية الخاصة للأهل، ومواعيد بدء الدوام للطلبة، بالإضافة إلى المواعيد المعدلة لبيع الكتب والزي المدرسي، حرصاً منا على تنظيم إجراءات بداية العام الدراسي وتسهيل زيارتكم للمدرسة.

شاكرين تعاونكم ونتطلع لاستقبال أبنائنا مع بداية عام دراسي مليء بالتعلم والنجاح والتميز.

Ø جدول مواعيد اللقاء التعريفي الأول للأهل Parents Orientation

اليوم والتاريخ	الصف	الوقت	ملاحظات
السبت 2026/8/8	الصف الثامن CS 8 الصف التاسع IG 9 / الصف العاشر IG 10 الصف الحادي عشر AS 11 / الصف الثاني عشر 2A 12	9:00 – 10:00 صباحاً 10:30 – 11:30 صباحاً 11:45 – 12:45 ظهراً	الاجتماع في قاعة الكنيسة
	الصف السادس CS 6 / الصف السابع CS 7 الصف التاسع / الصف العاشر AHSD الصف الحادي عشر / الصف الثاني عشر AHSD	9:00 – 10:00 صباحاً 10:30 – 11:30 صباحاً 11:45 – 12:45 ظهراً	الاجتماع في قاعة الكنيسة

ورشة تعارف للأهل عن المدرسة في قاعة الروضة	10:00 – 10:45 صباحًا	صف 1KG	السبت 2026/8/22
ورشة تعارف للأهل عن المدرسة في قاعة الروضة	11:00 – 11:45 صباحًا	صف 2KG	
يتم استقبال طلبة الصف الأول في صفوفهم الجديدة للتعرف على معلماتهم، فيما يتجه أولياء الأمور إلى قاعة الكنيسة للاستماع إلى شرح مفصل عن متطلبات السنة الدراسية	8:30 – 10:00 صباحًا	الصف الأول CP 1 (طلبة وأولياء أمور)	السبت 2026/8/29
الاجتماع في قاعة الكنيسة	10:00 – 10:30 صباحًا	الصف الثاني CP 2 والصف الثالث CP 3	
الاجتماع في قاعة الكنيسة	11:00 – 11:30 صباحًا	الصف الرابع CP 4 والصف الخامس CP 5	

Ø دوام الطلبة

ملاحظات	الوقت	المرحلة والصف	مواعيد الدوام
جولة الباص ذهابًا وإيابًا للطلبة المسجلين فقط برنامج خاص فقط لمادتي Science & Math السبت 2026/8/29 عطلة يستأنف الدوام يوم الإثنين 2026/8/31	8:00 – 11:00 صباحًا	الصف الثامن CS 8	الإثنين 2026/8/17 إلى الخميس 2026/8/27

جولة الباص ذهابًا وإيابًا للطلبة المسجلين فقط	8:00 – 1:00 ظهرًا	الصف العاشر IG 10 الصف الحادي عشر AS 11 الصف الثاني عشر 2A 12	الإثنين 2026/8/17 إلى السبت 2026/8/29
يُحدّد البرنامج لاحقًا			
زيارة مع الأهل استقبال وتعارف (لا يوجد جولة باص)	8:30 – 10:00 صباحًا 11:30 – 1:00 ظهرًا	الصف الأول الروضة 1KG	السبت 2026/8/29
استقبال وتعارف (لا يوجد جولة باص)	11:30 – 10:00 صباحًا	الطلبة الجدد (6-12)	
جولة الباص ذهابًا وإيابًا للطلبة المسجلين فقط	7:55 صباحًا – 12:15 ظهرًا	جميع الصفوف	الإثنين 31/8/2026
جولة الباص ذهابًا وإيابًا للطلبة المسجلين فقط	7:55 صباحًا – 2:45 ظهرًا	جميع الصفوف	الثلاثاء 1/9/2026

ملاحظة: على جميع الطلبة التقيد بارتداء الزي المدرسي من اليوم الأول .

Ø برنامج بيع الكتب والزي المدرسي المعدّل

· يكون بيع الكتب والزي المدرسي لجميع الصفوف خلال شهر آب من الساعة 9:00 صباحًا إلى الساعة 1:00 ظهرًا بحيث يكون البيع مخصصًا للعائلات على النحو التالي:

-طلبة الصف (8-12) والأخوة من يوم السبت 2026/8/8. ولغاية يوم الخميس 2026/8/13.

-طلبة الصفوف (4-7) والأخوة من يوم السبت 2026/8/15. ولغاية يوم الخميس 2026/8/20.

-طلبة الصفوف (KG-3) والأخوة من يوم السبت 2026/8/22. ولغاية يوم الخميس 2026/8/27.

· يتم دفع ثمن الكتب وتوقيع العقد المدرسي ومدونة الانضباط الطلابي عند قسم المحاسبة وإبراز الوصل عند استلام الكتب.

· يُباع الزي المدرسي داخل مبنى المدرسة – الطابق الأرضي.

وكل عام وأنتم بألف خير

الإدارة



Parents' Orientation Meeting Dates, Students' First Day of School, and updated Book Sale Schedule

Date: August 5, 2026

**Dear Parents,
Greetings,**

As we approach the start of the 2026–2027 academic year, we are pleased to share with you the important dates for the beginning of the school year, including the parents' orientation meetings, students' first day of school, and the updated schedule for the sale of books and school uniforms.

These arrangements are intended to help us organize the start of the academic year and facilitate your visit to the school.

Thank you for your cooperation. We look forward to welcoming our students to a new academic year filled with learning, success, and excellence.

Ø Parents Orientations' Schedule:

Day and Date	Grade	Time	Notes
--------------	-------	------	-------

Saturday August 8, 2026	Grade 8 CS Grade 9 IG / Grade 10 IG Grade 11 AS / Grade 12 A2	9:00 – 10:00am 10:30 – 11:30am 11:45 – 12:45pm	Meeting will be held in the church hall
Saturday August 22, 2026	Grade 6 CS / Grade 7 CS Grade 9 / Grade 10 AHSD Grade 11 / Grade 12 AHSD	9:00 – 10:00am 10:30 – 11:30am 11:45 – 12:45pm	Meeting will be held in the church hall
	KG1	10:00 – 10:45 am	A parent orientation about the school in the KG hall
	KG2	11:00 – 11:45 am	A parent orientation about the school in the KG hall
Saturday August 29, 2026	Grade 1 CP (Parents and students)	8:30 – 10:00am	First-grade students will be welcomed to their new classrooms to meet their teachers. Meanwhile, parents/guardians are directed to the church hall to receive a detailed explanation of the requirements for the school year.
	Grade 2 CP Grade 3 CP	10:00 – 10:30am	Meeting will be held in the church hall
	Grade 4 CP Grade 5 CP	11:00 – 11:30am	Meeting will be held in the church hall

Ø New Scholastic Year 2026/2027 start dates:

Date	Grade	Time	Notes
From Wednesday, 5/8/2026 to Saturday, 22/8/2026	Grade 12 A2	School hours will be announced in due time	Bus rounds are available for registered students only. Please note that Tuesday, 11/8/2026 and Thursday, 13/8/2026 are holidays for Grade 12 A2 students.
From Monday, 10/8/2026 to Saturday, 22/8/2026	Grade 8 CS Grade 10 IG Grade 11 AS	School hours will be announced in due time	Please note that Tuesday, 18/8/2026 is a holiday for Grade 11 AS students.

Saturday August 29, 2026	Grade 1 CP	8:30 – 10:00am	(No bus rounds) students visit with their parents
	KG1	11:30 – 1:00pm	
	New students (6-12)	10:00 - 11:30am	(No bus rounds) students visit for orientation
Monday August 31, 2026	All grades	7:55am – 12:15 pm	morning and afternoon bus rounds are available for registered students only
Tuesday September 1, 2026	All grades	7:55am – 2:45pm	morning and afternoon bus rounds are available for registered students only

• **All students must wear their school uniform starting the first day of school.**

Ø Updated Books and School uniform sale:

The school will start selling books and uniforms for all grades during August 2026 from 9:00 am till 1:00 pm according to the following schedule:

- Students of grades (8-12) and their siblings from Saturday August 8, 2026 until Thursday August 13, 2026.
- Students of grades (4-7) and their siblings from Saturday August 15, 2026 until Thursday August 20, 2026.
- Students of grades (KG-3) and their siblings from Saturday August 22, 2026 until Thursday August 27, 2026.

- Payment for books and signing the school contract and student code of conduct should be done at the Accounting Department. Receipts must be presented upon book collection.

- School uniforms are sold at school on the ground floor.

**Best regards,
School Administration**